
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

FRÅGA TILL BENGT BERGQVIST (S) OM BUSSLÄNKEN I 
OMRÅDET TORVALLA 

2020 hade vi en politiskarbetsgrupp samt tjänstekvinna som tog in fakta i de 
senaste årens utredningar kring primärvården, Östersunds kommuns 
stadsutvecklings-planering och Hälsovalet. 

Resultatet av arbetsgruppens arbete var bl a att en hälsocentral i Torvalla 
behövs. Mycket av underlaget till beslutet fick vi genom Östersunds kommun. 

Tillgänglighet är en viktig del inom hälso- och sjukvård. 

En sak som stack ut var att fler av de boende inte har bil och behöver ta buss till 
vald hälsocentral, där de flesta valt Odensala eller Brunflo. Tiderna som erbjöds 
på HC var oftast inte alltid kompatibel med busstiderna. En busslänk är planerad 
för att öka tillgängligheten till kollektivtrafiken i Torvalla. 

 

Min fråga är; 

Hur går samverkan med Östersunds kommun och bevakning av att busslänken 
blir av och tidsplan? 

 

 

 

 

Cristine Persson 

Centerpartiet 
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